
Bestuursvergadering deltavliegen  
	
Datum:	dinsdag	30	maart	2020	
Aanwezig:	Wim,	Frans,	Annet,	Adrie,	Serge,	Sander	(alleen	audio)	
Locatie	thuis	(Skype	met	beeld)	
	

1) Wim	opent	de	vergadering	om	20:02.	Er	worden	geen	nieuwe	agendapunten	toegevoegd.	
2) Besluitvorming	en	democratisch	proces	binnen	bestuur:		

Adrie	geeft	aan	dat	in	het	verleden	anders	is	vergaderd	en	bestuurd	dan	in	de	huidige	
setting.	Adrie	is	gewend	om	eerst	punten	in	te	brengen	in	de	vergadering,	daarna	pas	een	
besluit	te	nemen.	Dit	om	iedereen	zijn	zienswijze	te	laten	geven	en	er	over	te	spreken	
voordat	iets	wordt	besloten.	Het	stuitte	hem	tegen	de	borst	dat	er	een	besluit	is	genomen,	
over	verenigingsgeld,	wat	niet	via	een	vergadering	is	beargumenteerd.	Wim	vraagt	aan	Adrie	
of	er	dan	wel	besluiten	kunnen	worden	genomen	via	de	mail	of	Threema.	Adrie	vindt	dat	dit	
wel	moet	kunnen	als	daar	noodzaak	(haast)	toe	is.		
Wim	vraagt	of	de	besluitvorming	anders	zou	zijn	geweest	als	deze	via	een	vergadering	had	
plaatsgevonden.	Adrie	geeft	aan	dat	het	inderdaad	mogelijk	is,	dat	er	een	ander	besluit	
genomen	had	kunnen	worden.	Frans	geeft	in	een	reactie	aan	dat	hij	via	de	mail	gedetailleerd	
heeft	gereageerd	op	de	discussie	nadien.	Volgens	hem	was	er	al	een	besluit	genomen,	maar	
later	bleek	er	toch	moeite	te	zijn	met	het	genomen	besluit.	Daarnaast	geeft	Frans	aan	dat	hij	
het	vervelend	vond	dat	er	aan	hem	gerichte	verwijten	zijn	gestuurd	met	betrekking	tot	het	
geven	van	zijn	mening.	Frans	wil	liever	niet	dat	er	twijfel	komt	over	kleinigheden	in	een	
besluit.	Als	het	iemand	teveel	beïnvloedt	als	Frans	zijn	mening	geeft,	wil	hij	deze	wel	als	
laatste	mededelen.	Wim	benoemt	het	verschil	tussen	het	geven	van	een	mening	en	een	
stemming.	Frans	geeft	aan	dat	het	wel	fijn	is	als	iemand	met	ervaring	zijn	mening	geeft,	zelfs	
als	die	persoonlijk	betrokken	is	bij	het	besluit.	Adrie	kan	zich	hierin	niet	vinden.	Frans	geeft	
hierop	aan	dat	hij	in	de	toekomst	daar	geen	rekening	mee	kan	houden,	omdat	hij	niet	zijn	
woorden	wil	kiezen	naar	de	wens	van	een	ander.	Adrie	wil	graag	onderwerpen	in	een	
vergadering	bespreken,	tenzij	er	hoge	prioriteit	ligt	voor	een	besluit.	
Sander	vat	samen	dat	het	probleem	lijkt	te	liggen	in	de	verwachtingen	met	elkaar	en	hoe	je	
dingen	communiceert	met	elkaar.	
Wim	besluit	dat	het	proces	vanavond	is	uitgesproken,	waaruit	blijkt	dat	Adrie	het	er	niet	
mee	eens	is.	Als	er	de	wens	is	om	er	toch	een	vergadering	aan	te	wijden,	dan	kunnen	we	
daaraan	tegemoet	komen.	Anders	kunnen	we	besluiten	nemen	via	de	app	of	mail.	
Frans	belooft	om	geen	bestuursleden	uit	te	sluiten	bij	beslissingen.	Wim	is	het	hier	mee	
eens.	Frans	geeft	daarbij	de	tip	om	(als	je	dat	nodig	hebt)	extra	tijd	te	vragen	alvorens	een	
besluit	te	nemen.	
Wim	is	er	op	tegen	om	elk	besluit	via	een	vergadering	te	laten	lopen.	Hij	zal	wel	peilen	of	
onderwerpen	zo	precair	zijn	dat	er	een	vergadering	voor	nodig	is	om	tot	een	besluit	te	
komen.	

3) Reageren	op	e-mails	binnen	bestuur,	wat	is	de	norm?	
Mails	worden	niet	altijd	vlot	beantwoord.	Kunnen	we	dit	proces	versnellen?	Wim	is	gewend	
dat	er	snel	gereageerd	kan	worden.	Verzoek	aan	iedereen	om	te	reageren	als	er	een	vraag	
aan	je	is	gericht.	Adrie	oppert	om	ook	een	app-bericht	te	sturen	als	er	nog	een	vraag	in	de	
mail	open	staat.	Hierop	reageren	de	andere	leden	positief.	

4) Actielijst:	



- (2)	-	Brevetering	gaat	naar	het	KEI.	Afspraak	met	José	is	dat	het	handboek	wordt	
aangepast	synchroon	met	uitgifte	van	de	brevetten	via	het	KEI.	Aernout	en	Koos	moeten	
akkoord	geven	voor	het	handboek,	daarna	komt	dit	naar	bestuur	en	kan	dit	bij	José	
worden	neergelegd	voor	uitgifte	brevetten	bij	het	KEI.	Het	systeem	hiervoor	moest	nog	
even	worden	aangepast.	Frans	verwacht	het	stuk	binnenkort	te	kunnen	versturen	naar	
Aernout	en	Koos.	In	het	nieuwe	handboek	krijgen	we	instructeur	in	de	discipline	waarin	
zijn	brevet	geldig	is.	Annet	vraagt	zich	af	waarom	je	verenigingsinstructeur	zou	
verwijderen.	Frans	geeft	hierop	aan	dat	de	term	verenigingsinstructeur	komt	te	
vervallen.	Echter	wordt	de	functie	startofficier	ruimer.	Frans	vraagt	ons	het	voorstel	af	te	
wachten	van	de	kadercommissie.	Wim	voegt	toe	dat	we	eerst	af	moeten	wachten	hoe	
we	het	passend	in	het	systeem	krijgen.	Dan	kunnen	we	daarna	dit	onderwerp	alsnog	
bespreken.	

- (11)	-	Informatiepakket	aspirant-lidmaatschap	bestaat	niet	meer.	Dit	zou	eventueel	weer	
gemaakt	kunnen	worden.	Vanuit	de	groep	‘positief	in	het	nieuws’	komt	er	mogelijk	een	
pakketje	met	marketingmateriaal.	Frans	gaat	dan	niet	verder	achter	een	pakketje	aan.	

- (66)	-	Contact	is	opgenomen	met	Koos	over	de	gezondheidsverklaring.	Deze	staat	nu	op	
de	website.	Hier	zijn	alle	leden	het	mee	eens.	Punt	is	afgesloten.	

- (70)-	Langevelderslag	weer	startbaar	krijgen	is	de	vraag	of	we	dit	kenbaar	moeten	
maken	bij	instanties.	De	keuze	is	om	dit	niet	te	doen,	het	is	nu	nog	startbaar	en	mogelijk	
pakt	het	juist	negatief	uit	als	we	er	meer	aandacht	aan	laten	schenken.	Punt	is	
afgesloten.	

- (75)	-	Deltachat	stopzetten	in	overleg	met	Sander.	Sander	geeft	aan	nog	geen	reactie	
terug	te	hebben	gehad,	van	degene	die	de	ingekochte	module	heeft	ontwikkeld.	

- (97)	-	Schoolerkenning	(her)bevestigen,	is	contact	geweest	tussen	Frans	en	Elianne.	Dit	
moet	naar	het	hoofdbestuur	wat	momenteel	echter	erg	druk	is	met	andere	zaken.	

- (99)	-	Ervaringseis	uit	handboek	valt	onder	eerder	besproken	punt	(2).	Annet	voegt	toe	
dat	zaken	die	invloed	hebben	op	de	leden	via	de	ALV	moeten.	Frans	geeft	echter	aan	dat	
brevettering	via	het	KEI	geen	nadelige	invloed	heeft	voor	de	leden.	

- (100)	-	Lijst	waarnemers	boven	water	halen,	heeft	Annet	een	mail	over	rondgestuurd.	Er	
is	echter	geen	reactie	gekomen	op	deze	mail.	Wim	kent	de	meeste	mensen	niet,	hij	laat	
dit	punt	over	aan	de	andere	bestuurders.	Frans	gaat	op	de	mail	van	Annet	nog	wat	
vragen	stellen	en	mailt	dit	nog	aan	Annet/bestuur.	

- (102)	-	Geen	vergoeding	voor	commerciële	activiteiten	staat	helaas	wel	in	de	
luchtvaartwet/SERA.	

- (109)	-	Wim	had	al	uitgezocht	over	de	verzekering.	Annet	zal	nog	een	mail	sturen	naar	de	
duopiloten	over	de	verzekering	en	daarna	kan	dit	punt	van	de	lijst	af.	

- (106)	-	Uitzoeken	examens	via	KEI	loopt	nog.	Het	maken,	invullen	en	doen	van	examens	
gaat	voorlopig	nog	niet	gebeuren	vanwege	de	beperkte	mogelijkheden	van	het	KEI.	

- (110)	-	Tekstueel	nalopen	website	loopt	nog.	
- (115)	-	De	lier	van	Plus5	kan	ingezet	worden	op	het	veld	van	Heleen	(Randonaero)	
- (117)	-	Deltadag	staat	op	punt	5	van	de	agenda	
- (119)	-	Lidmaatschap	verplicht	stellen	bij	afnemen	van	een	product	van	KNVvL	is	volgens	

Frans	onwettig,	want	is	misbruik	van	een	monopolypositie.	Het	is	in	een	ALV	besloten,	
maar	daarmee	niet	automatisch	rechtsgeldig.	

- (120)	-	EHBO	lessen,	Frans	gaat	voor	zichzelf	iets	regelen,	er	is	te	weinig	animo	om	dit	
centraal	te	regelen	(afdelingsbreed).	

- (121)	-	Er	is	niemand	benaderd	als	redacteur	voor	de	LIFT.	
	



5)	
a. Update	scholenoverleg:	is	rondgestuurd	door	Wim.	De	situatie	is	nijpend.	Het	

overeind	houden	van	de	scholen	is	zeer	belangrijk.	
b. Update	KNVvL	COVID-19:	Je	mag	tijdens	de	huidige	crisis	met	hooguit	2	personen	

samen	vliegen,	met	inachtneming	van	1,5	meter	(Rijksoverheid).	
Ledenaantallen	en	demografie:	Wim	heeft	een	mail	rondgestuurd	met	een	
uitsplitsing	van	grote	afname	in	aantal	leden,	maar	ook	de	gemiddelde	leeftijd	die	
enorm	omhoog	gaat.	

c. Update	nieuwe	velden:	Adrie	heeft	geen	update	over	nieuwe	velden.	Er	zijn	op	zich	
genoeg	velden	om	te	kunnen	vliegen.	

d. 	
i. Werkgroep	Positief	in	het	Nieuws	(PihN):	Sander	vertelt	kort	wat	er	speelt.	-	

-	Er	wordt	een	huisstijl	ontwikkeld	(o.a.	lettertype	en	logo)	
-	Er	wordt	een	persmap	gemaakt	met	verhalen	van	piloten.		
-	Er	komen	ronde	magneetstickers	voor	op	de	auto	met	foto	en	
telefoonnummer.	Daarbij	is	een	link	om	zo	snel	mogelijk	bij	de	scholen	te	
komen	(via	www.leernudeltavliegen.nl).	Deze	is	gekozen	omdat	er	een	actie	
in	staat.	De	bestaande	website	van	de	KNVvL	is	te	log	om	iets	mee	te	
ondernemen.		
-	Er	komt	een	lijstje	met	interessante	URL’s	en	een	link	naar	KNVvL,	maar	
deze	worden	niet	prominent	geplaatst.	
-	Er	wordt	online	marketing	gedaan	(advertenties	op	Facebook,	Instagram,	
Google)	voor	mensen	die	interesse	hebben	in	luchtsporten	algemeen	of	
buitensporten	om	zo	meer	publiek	te	trekken.		
-	Er	worden	nog	t-shirts	gemaakt	voor	evenementen	zoals	ballondrop	en	
deltadag.	

ii. Ballondrop:	Uitleg	door	Serge.	In	eerste	plaats	was	er	van	Serge	zelf	de	wens	
om	een	keer	gedropt	te	worden	door	een	ballon.	Daaruit	is	het	idee	
gekomen	om	er	een	marketingactie	van	te	maken	aangezien	in	verleden	de	
ballondrop	van	deltapiloot	Diederik	Meeuwsen	boven	Den	Bosch	
voorpaginanieuws	was.	Serge	heeft	contact	gelegd	met	ballonvaarder	Jan	
Oudenampsen	te	Exel	die	ons	wil	helpen.	Er	zijn	wel	kosten	aan	het	huren	
van	een	ballon	(€680,-),	echter	ligt	de	vraag	bij	afdeling	ballon	of	zij	ook	een	
deel	willen	bijdragen	en	meedoen	in	de	marketing	(ballon	heeft	een	50	jarig	
jubileum	in	2020).	Als	de	ballondrop	plaats	vindt	zal	deze	worden	gefilmd	en	
een	mooie	marketingfilm	worden	geproduceerd.	Deze	kan	dan	worden	
getoond	aan	de	organisatoren	van	ballonfiesta’s	in	de	hoop	dat	we	daar	
uitgenodigd	kunnen	worden	om	met	meerdere	delta’s	gedropt	te	kunnen	
worden	op	de	fiësta.	
De	ballondrop	zal	plaats	vinden	in	Exel,	daarbij	is	toestemming	voor	Wim	om	
op	te	stijgen	met	de	Mosquito.	Wens	is	om	vanuit	de	ballon,	vanaf	de	grond	
en	vanuit	de	lucht	(met	een	drone?)	videobeelden	te	maken	voor	een	
fantastische	marketing	film	(denk	aan	beelden	van	Red	Bull	en	Top	Gear,	
wat	er	zeer	gelikt	uit	ziet).	
Aart	de	Koomen	heeft	zijn	hulp	aangeboden	met	een	handleiding	en	wil	op	
de	dag	zelf	eventueel	helpen.	Er	ligt	nu	de	vraag	welke	piloot	met	zijn	toestel	
onder	de	ballon	wil	hangen	om	gefilmd	te	worden.	



e. Status	Nationale	Deltadag.	Doel:	Alle	leden	een	dag	laten	vliegen	om	de	
saamhorigheid	en	delen	van	kennis	te	bevorderen.	Er	wordt	gekeken	naar	het	
samen	laten	gaan	van	slepen	en	lieren	op	dezelfde	locatie.	Voorkeur	is	centraal	in	
Nederland.	Dit	zou	dan	worden	in	Havelte,	waar	uitgeweken	kan	worden	naar	
Kallenkote.	De	Dragonfly	kan	daar	vliegend	komen	en	mag	daar	starten	en	landen	
(via	een	TUG).	Het	veld	is	groot,	maar	er	liggen	wel	wat	slootjes.	Het	land	wordt	
gebruikt	door	de	boer	waarbij	de	hoogte	van	het	gewas	ook	een	rol	speelt.	Nieuw	
Schoonebeek	mag	niet	gesleept	worden,	ook	niet	met	een	TUG	volgens	Aernout.	
Het	is	een	natuurgebied.	In	Stadskanaal	mag	niet	gelierd	worden.	Op	het	veld	van	de	
Buizerd	is	een	beperking	met	betrekking	tot	slepen.	
Bij	het	kiezen	van	een	datum	is	naar	de	scholen	hun	planning	gekeken	en	uiteindelijk	
is	op	22/23	augustus	uitgekomen.	
Wat	betreft	de	kosten	is	er	een	begroting	gemaakt.	Mogelijk	kunnen	de	kosten	
hoger	worden	dan	de	€1500.-	die	in	eerste	instantie	was	begroot.	

f. WK	in	NL:	De	vergadering	hierover	is	uitgesteld	vanwege	Corona	virus.	Wordt	
vervolgd.	

	

6)	Annet	meldt	dat	de	afgelopen	veiligheidsdag	is	gecanceled	vanwege	te	weinig	animo.	Er	
hadden	zich	maar	twee	leden	aangemeld.	Uitstel	van	de	dag	was	voor	deze	aangemelde	leden	
geen	probleem.	

Adrie	meldt	dat	er	een	nieuwe	verenigingsinstructeur	is	voor	Plus5.	Daidalos	heeft	ook	enkele	
namen	meldt	Annet.	Verzoek	om	deze	via	de	mail	door	te	geven.	Frans	verzoekt	te	wachten	met	
het	aanstellen	van	verenigingsinstructeurs	tot	de	nieuwe	regeling	in	het	handboek	is	
aangenomen.	

Frans	heeft	als	mededeling	dat	hij	hard	werkt	aan	zijn	nieuwe	website.	Deze	is	naar	verwachting	
klaar	eind	april.	Verder	een	verzoek	om	mailtjes	voor	verzending	even	te	checken	op	taalfouten.	

Wim	vindt	het	overleg	goed	gaan	en	meldt	nogmaals	het	belang	van	alle	hens	aan	dek	voor	
ledenwerving.	

7)	volgend	overleg	28	april	20:00,	Skype,	tenzij	er	groen	licht	is	om	samen	te	komen	(m.b.t.	het	
corona	virus).	

	

De	vergadering	is	afgesloten	om	21:40	

	


